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ZachÄ™caÅ‚em do dyskusji w sprawie struktur Polskiego ZwiÄ…zku Hodowców Koni. Tej na razie
jeszcze nie ma, ale jest gÅ‚os Jakuba Kalitkowskiego, hodowcy z Kujawsko-Pomorskiego
ZwiÄ…zku Hodowców Koni w sprawie tamtejszej sytuacji i oceny roli kierownika, JarosÅ‚awa 
Lewandowskiego.A wiÄ™c oddajÄ™ mu gÅ‚os.Marek Szewczyk

PozwolÄ™ sobie zabraÄ‡ gÅ‚os w dyskusji, do której zachÄ™caÅ‚ redaktor Marek Szewczyk, i
ustosunkowaÄ‡ siÄ™ do niektórych tez zawartych w jego tekÅ›cie pt. &bdquo;SkostniaÅ‚a struktura
PZHK.&rdquo;  Nie chciaÅ‚bym rozwaÅ¼aÄ‡ tutaj sprawy, czy prezes Jacek Soborski
bezpodstawnie oskarÅ¼yÅ‚ JarosÅ‚awa Lewandowskiego, czy nie. MyÅ›lÄ™, Å¼e tÄ™
czÄ™Å›Ä‡ "konfliktu" faktycznie powinny rozwiÄ…zaÄ‡ instytucje zajmujÄ…ce siÄ™ na co dzieÅ„
tego typu wydarzeniami. Bardziej zastanawia mnie fakt "wyÅ›mienitej" opinii na temat Pana
Lewandowskiego. Mam nieodparte wraÅ¼enie, Å¼e jest ona doÅ›Ä‡ stronnicza.MoÅ¼e
przeanalizujmy kilka faktów zwiÄ…zanych z dziaÅ‚alnoÅ›ciÄ… Kujawsko-Pomorskiego ZwiÄ…zku
Hodowców Koni.Po pierwsze. Czy faktycznie za sprawÄ… JarosÅ‚awa Lewandowskiego ZwiÄ…zek
jest prymusem i czy faktycznie nim jest? Odpowiedzi na drugie pytanie jest doÅ›Ä‡ prosta - to
zaleÅ¼y, do czego go porównamy. JeÅ¼eli do zwiÄ…zków, w których problem jest uzyskanie
paszportu przez rok od zgÅ‚oszenia, to moÅ¼na pokusiÄ‡ siÄ™ o stwierdzenie, Å¼e faktycznie jest.
Jednak jeÅ¼eli porównamy siÄ™ do zwiÄ…zków zachodnich, gdzie istnieje szeroko rozwiniÄ™ty
marketing, handel oraz sama hodowla, to jesteÅ›my bardzo, bardzo w tyle. Przytoczony przez
redaktora Marka Szewczyka MJT Nevados S hodowli StanisÅ‚awa Szurika - nie bardzo potrafiÄ™
powiÄ…zaÄ‡ go z doskonaÅ‚oÅ›ciÄ… JarosÅ‚awa Lewandowskiego. Nasienie Panu StanisÅ‚awowi
dostarczyÅ‚a Agencja JeÅºdziecka A.A. Bober, klacz zainseminowaÅ‚ dr Mazurek, opiekÄ™ nad
koniem sprawowaÅ‚ RafaÅ‚ Narloch oraz Anitka (którÄ… serdecznie przepraszam, ale nie wiem jak
siÄ™ nazywa), w sprzedaÅ¼y poÅ›redniczyÅ‚ Marek Romanowski, a promocjÄ… i caÅ‚kowitym
finansowaniem MJT - Stajnia Marcelewo. Gdzie w tym wszystkim rolÄ™ odegraÅ‚ Lewandowski, nie
wiem. Kolejny aspekt - imprezy hodowlane. Tu juÅ¼ rola JarosÅ‚awa Lewandowskiego jest
widoczna, ale czy aÅ¼ taka? Pierwsze próby dzielnoÅ›ci klaczy na terenie KPZHK odbywaÅ‚y siÄ™
juÅ¼ w 1999 roku. Niestety, nie pamiÄ™tam dokÅ‚adnej daty pierwszego przeglÄ…du mÅ‚odzieÅ¼y
hodowlanej, który byÅ‚ w Solcu Kujawskim. Inicjatorami tych imprez byli sami hodowcy i ówczesny
kierownik ZwiÄ…zku, którym byÅ‚ Edward TrzemÅ¼alski. Ale skoki luzem w naszym województwie
faktycznie zapoczÄ…tkowaÅ‚ Pan Lewandowski.Do dzisiaj forma imprez hodowlanych nie nabraÅ‚a
wiÄ™kszego rozpÄ™du. Braki marketingowe, problemy ze stworzeniem katalogów, brak odzieÅ¼y
dla prezenterów, która jasno okreÅ›laÅ‚aby markÄ™, to tylko niektóre z problemów nie do
rozwiÄ…zania dla obecnego kierownika.W tym wypadku naleÅ¼aÅ‚oby siÄ™ równieÅ¼
zastanowiÄ‡, czy wspaniaÅ‚a atmosfera tych imprez to zasÅ‚uga tylko jednej osoby? OgromnÄ…
rolÄ™ w tym wszystkim odgrywajÄ… PaÅ„stwo ZieliÅ„scy, Firma Cheval-tech i wolontariusze z
Technikum Hodowli Koni w Bielicach oraz sami hodowcy, których konie z roku na rok sÄ… coraz
lepsze i oÅ›mielÄ™ siÄ™ stwierdziÄ‡, Å¼e nie wszÄ™dzie doradza Pan Lewandowski. 
Wspomniana przez Pana tendencja do "uciekania" hodowców do zachodnich zwiÄ…zków równieÅ¼
nie odbiÅ‚a siÄ™ bez echa w kujawsko-pomorskim. To u nas jeden z czÅ‚onków zarzÄ…du nazywa
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hodowców z innym spojrzeniem "sÅ‚ugusami obcych", zdrajcami itp. Sytuacja dotknÄ™Å‚a
równieÅ¼ hodowcÄ™ MJT Nevadosa S, czyli pana Szurika, po którego Å›mierci napisano, Å¼e
nigdy nie zdecydowaÅ‚ siÄ™ opisywaÄ‡ swoich koni w zagranicznych zwiÄ…zkach. Tymczasem
fakty byÅ‚y inne - przynajmniej 7 sztuk jego hodowli koni jest wpisane w ksiÄ™dze Zangerschaide.
Znane sÄ… równieÅ¼ przypadki, gdzie hodowca pytajÄ…cy kierownika ZwiÄ…zku o zachodnie
zwiÄ…zki, otrzymuje odpowiedÅº w jÄ™zyku niemieckim, gdzie przedstawiane sÄ… faÅ‚szywe ceny
i próba oÅ›mieszenia hodowców osiÄ…gajÄ…cych dobre ceny za swoje konie na zagranicznych
aukcjach (mowa o hodowcach zapisujÄ…cych konie w zagranicznych ksiÄ™gach). Tak wiÄ™c, aby
kogoÅ› dobrze oceniÄ‡, potrzebna jest opinia i tych z lewa i tych z prawa. A to, jak wyglÄ…da
ZwiÄ…zek, zaleÅ¼y w gÅ‚ównej mierze od tego, do czego go porównamy.Z powaÅ¼aniemJakub
Kalitowski  
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